



la magie
Krystale
un
savoir-faire
expert

*the Krystale
magic, from expert
know-how*



PARIS 2019
PRIX D'EXCELLENCE
CONCOURS GÉNÉRAL AGRICOLE
MINISTÈRE DE L'AGRICULTURE ET DE L'ALIMENTATION



KRYSTALE
l'huître saveur nacrée



HERVÉ, CÉDRIC, STÉPHANE ET EMILIE S'ASSOCIENT EN 2007 POUR FORMER HÛÎTRES & KO avec chacun son domaine d'excellence, chacun sa contribution. Mais tous par passion, par tradition, par conviction d'une culture raisonnée, pour exprimer pleinement son amour du métier, de la qualité et des beaux terroirs marins. Des années d'observation, de recherche et d'innovation pour aboutir aujourd'hui à un système de production spécifique, parfaitement adapté et maîtrisé.



AU FINAL : LA MAGIE KRYSTALE

KRYSTALE, c'est d'abord une expérience unique, les plaisirs conjugués d'un produit gastronomique et esthétique.

IMAGINEZ UNE HÛÎTRE DÉLICIEUSEMENT NACRÉE, UNE MOULE AUX RONDEURS DÉLICATES, PUIS OFFREZ-VOUS UNE DÉGUSTATION D'EXCEPTION, TOTALEMENT INÉDITE.



HERVÉ, CÉDRIC, STÉPHANE AND EMILIE WENT INTO BUSINESS TOGETHER IN 2007 TO FORM HÛÎTRES & KO. Excelling in different areas, each member brings something different to the company, but united by tradition, dedication and a commitment to sustainability, everything they do demonstrates their love for their trade, for quality products and for magnificent marine terroirs. Following years of observation, research and innovation, they today have a special production system which is well-suited to their terroirs and which they are able to control.



ALL OF THIS IS WHAT CREATES THE KRYSTALE MAGIC. Krystale is ultimately about a unique experience combining the delights of beautiful products that look and taste wonderful.

IMAGINE AN EXQUISITELY PEARLESCENT OYSTER OR A SOFTLY ROUNDED MUSSEL THEN SUCCUMB TO ITS EXCEPTIONAL FLAVOUR - YOU WILL HAVE NEVER TASTED ANYTHING LIKE IT.

Huîtres&Ko, c'est aussi les bulots !

À partir de nos bateaux, nous pêchons durablement* dans la Baie de Granville (Normandie).

Huîtres & Ko also offers whelks.

Our whelks are fished sustainably* by our boats in Granville Bay in Normandy.



* Label MSC - www.msc.org

